

庆祝中华人民共和国 成立七十五周年摄影比赛

Photo Contest for Celebrating the 75th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China

路政署诚邀全港市民在十八区不同主题及设计风格的指定街景美化地点,透过从多角度欣赏香港社区街道景观,拍摄以庆祝中华人民共和国成立七十五周年为主题的照片。

The Highways Department cordially invites members of the public to take photographs at designated locations with streetscape enhancement across the 18 districts, with different themes and design styles through which one can appreciate Hong Kong's community streetscape from different angles, while adopting celebrating the 75th anniversary of the founding of the People's Republic of China as the theme.

No. 02

摄影比赛指定地点 Designated location of photo contest

红棉路行车天桥 Cotton Tree Drive Flyover





摄影比赛指定地点 Designated location of photo contest





美化工程设计简介

Design Description of Beautification Works

自然宝藏

香港既是动感之都,亦同时拥有珍贵的大自然资源,却往往被人忽略。这项全新壁画设计,以大自然宝藏为题,画中隐藏了不少中环及山顶一带生长的野生动植物,让市民及游客到访山顶缆车这个世界级著名景点时,可细味及探索香港的大自然宝藏。

Natural Treasures

Hong Kong is not only a vibrant city but also with abundant precious natural resources that often go unnoticed. The theme of this brand-new mural design takes the theme of "natural treasures", featuring quite a few wildlife found around Central and the Peak, allowing both the public and tourists to appreciate and discover Hong Kong's natural treasures when visiting the famous global attraction - The Peak Tram.

现场照片 On-site photo



结构编号 Structure No

H68